



ការរស់នៅដោយមានជំនួយ Medicaid



ការរស់នៅដោយមានជំនួយ

កម្មវិធី Medicaid រដ្ឋ RI

គ្របដណ្តប់លើសេវាកម្មរស់នៅដោយមានជំនួយនៅក្នុងលំនៅឋានរស់នៅដោយមានជំនួយដែលមានអាជ្ញាប័ណ្ណពីរដ្ឋ (ALR) ដែលត្រូវបានបញ្ជាក់ដោយ Medicaid។ សេវាដែលត្រូវបានរ៉ាប់រងរួមមាននៅនឹងកន្លែង ជំនួយថែទាំផ្ទាល់ខ្លួន 24 ម៉ោង សេវាមេធាវីនិងសម្ភាគ ការគ្រប់គ្រងថ្នាំ ការព្យាបាល សកម្មភាពសង្គម និងការកម្សាន្ត និងការដឹកជញ្ជូនទាក់ទងនឹងសុខភាព។ ចំនួននៃសេវាកម្មទាំងនេះដែលមនុស្សម្នាក់ទទួលបានអាចខុសគ្នាអាស្រ័យលើវិសាលភាពនៃតម្រូវការរបស់ពួកគេ។

Medicaid មិនគ្របដណ្តប់លើបន្ទប់ និងអាហារ ALR ព្រមទាំងសេវាកម្មបន្ថែមទេ។ បុគ្គលម្នាក់ដែលជ្រើសរើសជម្រើស Medicaid LTSS នេះ បង់ថ្លៃផ្ទះជាលក្ខណៈឯកជន និងសេវារ៉ាប់រងដែលមិនមែនជា Medicaid (ដូចជាការប្រើខ្សែកាប និងអ៊ីនធឺណិត) ដែលពួកគេជ្រើសរើសដើម្បីទទួលបានពី ALR។ ដើម្បីធានាថាបុគ្គលដែលដាក់ពាក្យស្នើសុំអាចមានលទ្ធភាពបង់ថ្លៃលើការចំណាយទាំងនេះ ចំនួនទឹកប្រាក់ដែល ALR ដែលបានបញ្ជាក់អាចគិតថ្លៃលើលំនៅឋានជាម្យ៉ាងរាល់ខែត្រូវកំណត់។ រដ្ឋ Rhode Island ក៏មានកម្មវិធីទាត់បន្ថែមដោយរដ្ឋ (SSP) ដែលផ្តល់ជំនួយហិរញ្ញវត្ថុដល់អ្នកទទួលបាន Medicaid ដែលមានចំណូលទាបដែលរស់នៅក្នុង ALR។ Medicaid បញ្ជាក់លំនៅឋាននៃការរស់នៅដោយមានជំនួយ ដើម្បីផ្តល់នូវកម្រិតនៃការថែទាំជាក់លាក់។ ឧទាហរណ៍ កម្មវិធីខ្លះអាចផ្តល់ការថែទាំដល់អ្នកដែលមានជំងឺរង្វេង ហើយកម្មវិធីផ្សេងទៀតប្រហែលជាមិនមានទេ។ អ្នកនឹងជ្រើសរើសកន្លែងផ្តល់សេវាថែទាំដែលអ្នកត្រូវការ។

សេវាកម្មដែលពាក់ព័ន្ធ

សេវាថែទាំ និងព្យាបាលដោយជំនាញមិនមែនជាផ្នែកនៃសេវាកម្មរស់នៅដោយមានជំនួយពី Medicaid ទេ ប៉ុន្តែអាចត្រូវបានអនុញ្ញាតដោយ Medicaid និង/ឬការធានារ៉ាប់រងសុខភាពផ្សេងទៀត តាមបញ្ជាដោយគ្រូពេទ្យ ខណៈពេលដែលអ្នករស់នៅក្នុងលំនៅឋានដោយមានជំនួយ។

អ្នកណាដែលមានសិទ្ធិទទួលបាន?

មនុស្សពេញវ័យ 19-64 ឆ្នាំដែលមានពិការភាព ឬរូងណាម្នាក់ដែលមានអាយុ 65 ឆ្នាំឡើងទៅដែលមានសិទ្ធិទទួលបាន Medicaid LTSS

សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែមអំពីសេវាកម្មការរស់នៅដោយមានជំនួយដែលរ៉ាប់រងដោយ Medicaid

សូមទូរសព្ទទៅមជ្ឈមណ្ឌលធនធានមនុស្សចាស់ និងពិការភាពរដ្ឋ Rhode Island តាមរយៈលេខ 401-462-4444។

បញ្ជីនៃសហគមន៍រស់នៅដោយមានជំនួយមាននៅលើអ៊ីនធឺណិតនៅទីនេះ៖ <https://www.riala.org/find-assisted-living#/>

របៀបទទួលបានសេវាកម្ម
ភ្នាក់ងារគ្រប់គ្រងករណីដោយគ្មានវិវាទ (CFCM) ដែលត្រូវបានបញ្ជាក់ដោយការិយាល័យប្រតិបត្តិសេវាកម្មថែទាំសុខភាព និងមនុស្សជាតិ (EOHHS) វាយតម្លៃតម្រូវការរបស់អ្នក និងជួយអ្នកបង្កើតផែនការដែលផ្តោតលើបុគ្គល (PCP)។ ភ្នាក់ងារទាំងនេះក៏មានទំនួលខុសត្រូវក្នុងការតាមដានការផ្តល់សេវានៅក្នុង PCP និងជួយអ្នកក្នុងការភ្ជាប់ទៅអត្ថប្រយោជន៍នានានៅទូទាំងភ្នាក់ងារសេវាសុខភាព និងសង្គមតាមសហគមន៍។